
Geachte Lezer

Gemeenteraadsverkiezingen geweest, dus het spel kan beginnen!!

Maar voor de kern Medemblik;
Toegeven dat de veilige rotonde bij de meelmolen gewoon had moeten blijven.
Toegeven dat de tweede dijkhelling totaal niet nodig was. 
Beide geldverspilling

De trap in het dijktalud was een goed idee, wordt veel gebruikt door valide mensen en 
kinderen. Ik kan het zien.
Alleen ''rollers'' moesten even een paar meter om rollen.

Maar misschien wel een veilige en comfortabele oversteek aan de Overtoom voor de oudere 
bewoners richting Nieuwstraat?

.
Is het nu de verkeers ''hufters aanpakken'' of alle knelpunten voor hen ''aanpassen''??
Opbrengst of kosten.

Nogmaals; Autosnelweg achter de overtoom verleden tijd? Ik las er niets meer over in de 
programma's .
Ik gaan het zien.

Een vriendelijke groet, 


